
 

 

     PROCES- VERBAL 

 Incheiat azi 29.05.2015,  in sedinta ordinara, unde participa 12 consilieri din totalul de 13,  

domnul viceprimar Oancea Ion, anuntand absenta, sedinta  fiind legal constituita, lucrarile pot 

incepe. 

 Se prezinta domnilor consilieri ordinea de zi si anume: 

1. Proiect de hotarare privind  rectificarea bugetului local al comunei Bratovoesti, dupa cum 

urmeaza :  

- majorarea cu suma de 32 mii lei la cap. 51.02.03 – cheltuieli de personal, in trimestrul II si 

diminuarea cu aceeasi suma in trimestrul IV – anul 2015. 

- majorarea cu suma de 5 mii lei  la cap. 70.01.03.71 – investitii Alimentare cu Apa Sistem 

Centralizat comuna Bratovoesti, sat Bratovoesti, in trimestrul II, prin majorarea veniturilor 

la capitolul 07.l0.203 – impozit pe terenul din intravilan, in trimestrul II  2015 cu aceeasi 

suma. 

- majorarea cu suma de 15 mii lei  la cap. 68.02. Asistenta persoane cu handicap, in 

trimestrul II, prin majorarea veniturilor la capitolul 07.l0.203 – impozit pe terenul din 

intravilan cu acceasi suma. 

2. Diverse.  

Domnul presedinte de sedinta, supune spre aprobare domnilor consilieri proiectul ordinii de zi, 

domnii consilieri voteaza prin vot deschis si aproba cu unanimitate de voturi propunerea facuta, 

nu este nici un vot impotriva si nici o abtinere.  

Domnul presedinte de sedinta supune spre aprobare domnilor consilieri procesul verbal al sedintei 

precedente, domnii consilieri voteaza prin vot deschis, si aproba cu unanimitate de voturi procesul 

al sedintei precedente. 

Se trece la discutarea proiectului aflat pe ordinea de zi: „Proiect de hotarare privind  rectificarea 

bugetului local al comunei Bratovoesti, dupa cum urmeaza :  

- majorarea cu suma de 32 mii lei la cap. 51.02.03 – cheltuieli de personal, in trimestrul II si 

diminuarea cu aceeasi suma in trimestrul IV – anul 2015. 

- majorarea cu suma de 5 mii lei  la cap. 70.01.03.71 – investitii Alimentare cu Apa Sistem 

Centralizat comuna Bratovoesti, sat Bratovoesti, in trimestrul II, prin majorarea veniturilor 

la capitolul 07.l0.203 – impozit pe terenul din intravilan, in trimestrul II  2015 cu aceeasi 

suma. 

- majorarea cu suma de 15 mii lei  la cap. 68.02. Asistenta persoane cu handicap, in 

trimestrul II, prin majorarea veniturilor la capitolul 07.l0.203 – impozit pe terenul din 

intravilan cu acceasi suma. 

Se prezinta raportul de specialitate al domnului contabil si nemaifiind dezbateri pe baza  

proiectului, domnul presedinte de sedinta supune spre aprobare domnnilor  consilieri proiectul  

de hotarare, domnii consilieri voteaza prin vot deschis si aproba cu unanimitate de voturi  din 



 

 

numarul celor prezenti proiectul de hotarare, nu este niciun vot impotriva, nicio abtinere, astfel 

proiectul de hotarare este aprobat.  

Se trece la punctul Diverse, unde domnul consilier Nicolaescu Florea aduce la cunostinta 

faptul ca nu sunt burlane suficiente pentru a se face podurile la portile cetatenilor, referindu-se la  

asfaltarea drumului de la Badosi, intreband cum s-a facut proiectul, daca a fost facut pe teren sau 

nu.  

Domnul consilier Vaduva  intervine si precizeaza faptul ca in proiect este posibil ca  podul 

sa fie de 4 m, fara sa se tina cont de faptul ca unele persoane poate au utilaje, care necesita mai 

mult de 4 m pentru pod, proiectantul nevand cum sa tina cont de asemenea lucruri.  

Domnul consilir Vaduva spune a fost facuta lucrarea de schimbare a geamurilor de la 

Gardinita, cu termopan si nu a fost platita firma ce a executatt lucrarea, propunad sa se gaseasaca 

o solutie de achitarea a lucrarii deja efectuate.  

Domnul consilier Oaca spune ca daca s-a facut lucrarea, trebuie sa se si plateasca, scoala 

fiind subordonata Consiliului Local, domnul primar trebuie sa vorbeasca cu domnul director sa 

efectueze plata.  

Domnul consilier Dimescu precizeaza faptul ca Scoala trebuie sa plateasca termopanele.  

Domnul consilier Florea Marin mentioneaza ca scoala fiind contractantul lucrarii trebuie sa 

si efectueze plata. 

Domnul consilier Truta spune ca in targ, casierul ar trebui sa aiba ecuson. De asemenea 

trebuie gasita o modalitatea de a face portile la Caminul Cultural de la Georcu Mare.    

Nemaifiind alte interventii, domnul presedinte multumeste colegilor pentru modalitatea in 

care au decurs lucrarile sedintei si declara sedinta inchisa.   

Drept pentru care am incheiat prezentul proces – verbal. 

 

Presedinte de sedinta        Secretar 

Nicola Constantin        Delia Olteanu 


